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Vastgestelde besluitenlijst 
 
Bespreking 

Vergadering presidium 

Maandag 14 januari 2013, provinciehuis 

Aanwezig 

CdK W. van de Donk (vz PS), mw. M. Geeraedts, mw. C. 

Kerkhof, N. Heijmans (ged.), A. van Hattem, mw. A. Wijnands, 

mw. M. Lestrade, P. Smeulders, H. Mondriaan, M. van der Wel, 

M. Kap, mw. C. Dortmans (griffier), A. Brul (adjunct-griffier, 

verslag)  

Afwezig  

mw. M. Frijters 

 

1 Vaststelling agenda 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent om 18.00 uur de vergadering.  

De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.  

 

2 Besluitenlijsten presidium 10 en 17 december 2012 

 10 december 2012: besluitenlijst wordt vastgesteld. Naar aanleiding van de passage 

over de verbetering van stukken vraagt mevrouw Geeraedts wanneer die verbetering 

merkbaar zal zijn. Griffier antwoordt dat dat nog enkele maanden tijd vraagt, veel 

stukken zitten al in de lijn, trainingen zijn gestart. De voorzitter geeft aan dat deze 

verbetering onderwerp van bespreking kan zijn in het overleg met GS en DR op 4 

februari a.s. De verbetering richt zich zowel op inhoud als redactie (formats en digitale 

leesbaarheid).  

 17 december 2012: de heer Van Hattem geeft aan dat uit de besluitenlijst onder punt 

10, deelname PS aan reis naar Parma, onvoldoende blijkt dat de PVV zich tegen de 

reis uitgesproken heeft. Na een uitgebreide discussie concludeert de voorzitter dat de 

meningen uiteenlopen over wat er precies gezegd en geconcludeerd is. De besluitenlijst 

van het presidium van 17 december 2012 wordt ongewijzigd vastgesteld met de 

aantekening dat de heer Van Hattem ontkent in het presidium van 17 december 2012 

te hebben gezegd wat mevrouw Geeraedts de laatste dagen in de media heeft gemeld. 

Tevens constateert de voorzitter dat er begrip is voor het besluit van GS om af te zien 

van de reis naar Parma en dat het van belang is dat de themacommissie Transitie Stad 

en Platteland voortvarend met de belangrijke werkzaamheden aan de slag gaat. Tot 

slot wordt het college van GS verzocht om de aanlevertermijnen voor voorstellen aan 

het presidium in acht te nemen. Het voorstel voor de reis naar Parma is zeer kort en 

nog onvolledig voor de vergadering aan de leden van het presidium toegestuurd. 

 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 

a) Mevrouw Kerkhof meldt dat de door het presidium ingestelde klankbordgroep voor de 

verbouwing van het provinciehuis is geïnformeerd over het concept Voorlopig Ontwerp 

en daar redelijk enthousiast op gereageerd heeft. Het wordt van belang geacht dat alle 

fractievoorzitters de informatie ontvangen, daartoe is een afspraak belegd op maandag 28 
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januari 2013 van 18.00 tot 18.45 uur. De griffier zal hiervoor nog een uitnodiging sturen 

aan de fractievoorzitters. De voorzitter dankt de klankbordgroep voor de inzet, 

waaronder een werkbezoek aan het provinciehuis van Utrecht. 

b) De voorzitter meldt een brief van Omroep Brabant ontvangen te hebben waarin o.a.  

gemeld wordt dat er bij de nog te maken opnames voor de Kamer van Brabant aandacht 

zal zijn voor Provinciale Staten. 

 

4 Statenvoorstel 86/12 inzake Uitwerking werkplan PS 2012-2015 

Het presidium stemt in met het Statenvoorstel met dien verstande dat het aantal leden van de 

themacommissie Transitie Stad en Platteland hetzelfde wordt als de overige 

Statencommissies, en dat alle (overige) leden van PS benoemd kunnen worden tot 

plaatsvervangend lid. De heer Van Hattem laat aantekenen dat de fractie van de de PVV 

niet instemt met de voorstellen inzake vragenuurtje en moties over een niet geagendeerd 

onderwerp. 

De griffier wordt gemachtigd de wijzigingen in het voorstel aan te brengen, het gewijzigde 

voorstel wordt nog naar het presidium gemaild.  

De vice-voorzitter van PS, mevrouw Geeraedts, wordt aangewezen als woordvoerder namens 

het presidium bij de behandeling van het voorstel in PS op 25 januari 2013. Zij zal ook als 

woordvoerder optreden bij de behandeling van het voorstel over de instelling van de 

Rekeningcommissie. 

 

5 Communicatie wijzigingen Werkwijze PS per 1 februari 2013 

Met de voorgestelde communicatieacties over de veranderingen in de werkwijze van PS 

wordt ingestemd. Het presidium vraagt bijzondere aandacht voor de communicatie over de 

veranderingen bij het spreekrecht in de commissie.  

De voorzitter merkt op dat de communicatie ook onderwerp van bespreking is bij het overleg 

tussen presidium en GS en DR op 4 februari a.s. 

 

6 Reactie professor Kortmann op brief van minister van BZK d.d. 20 

november 2012 inzake gewogen stemming 

Na een korte gedachtewisseling concludeert de voorzitter dat de meerderheid van het 

presidium instemt met het zenden van een korte brief aan de minister van BZK vóór 20 

januari a.s. en het voorbereiden van een inhoudelijke reactie door de griffier voor de 

vergadering van het presidium op 4 februari 2103. Voor die reactie dient de praktische 

insteek die beoogd is met de gewogen stemming centraal te staan. Mevrouw Kerkhof merkt 

op voortaan graag een afschrift van een brief van een fractie aan een minister te ontvangen 

als het gaat om zaken waarover PS hebben besloten. 

 

7 Rondvraag en Sluiting  De heer Van der Wel vraagt naar de inhoudelijke voorbereiding van de ‘werkconferentie 

veehouderij’ en de betrokkenheid van PS/presidium daarbij. Hij stelt prijs op 
betrokkenheid van externe partners en de mogelijkheid om mondeling inbreng te leveren 

bij het opstellen van het programma. Afgesproken wordt dat de voorzitter het verzoek 

kenbaar maakt aan GS. De voorzitter stelt daarbij voor dat de betrokken gedeputeerde 

van gedachten wisselt met de beoogd voorzitter van de themacommissie TSP.  Mevrouw Geeraedts maakt melding van een uitzending van Omroep Brabant waarbij 

een journalist mogelijk met hulp van de heer Dol in het beveiligde gedeelte van het 

provinciehuis opnamen heeft gemaakt. De voorzitter geeft aan dat hij begrepen heeft dat 

er sprake was van een incident met de beveiliging, hij heeft de ambtelijke organisatie 

gevraagd de feiten op een rij te zetten en stelt voor in een volgende presidium-

bijeenkomst met een memo hier op terug te komen. Tevens is hij van oordeel dat het 
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onwenselijk is om toegang te verschaffen aan vreemden met een persoonlijke 

toegangspas.  Mevrouw Geeraedts vraagt om inzicht in het gebruik van het subsidieregister. De griffier 

antwoordt dat bij de voorbereidingen van het declaratieregister een probleem in het 

kader van de ‘Cookiewetgeving’ ontdekt is. Onderzocht wordt welke mogelijkheden er 
zijn om toch tot meting van het gebruik van sites te komen. Het presidium wenst inzicht 

in de bezoekersaantallen aan de websites via brabant.nl  De heer Van Hattem vraagt om tijdige aanlevering van de presidiumstukken. De griffier 

antwoordt dat de stukken normaal gesproken 10 dagen voor de vergadering beschikbaar 

zijn. Voor deze vergadering is vooraf gemeld dat de stukken pas op 9 januari 2013 

beschikbaar zouden zijn en zijn excuses aangeboden dat de verzending op 11 januari 

heeft plaatsgevonden. 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 19.00 uur. 

 

Eerstvolgende vergaderingen van het presidium: 

Maandag 4 februari 2013, 17.00-18.00 uur (overleg presidium-GS) 

Maandag 4 februari 2013, 18.00 uur (reguliere presidiumvergadering) 


